

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME LXXXIV

1928-1929

NUMÉROS 1, 2, 3 et 4

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 1901. — Danemark, Finlande, Norvège et Suède :	
Convention relative à l'assistance mutuelle aux indigents des pays respectifs. Signée à Stockholm, le 25 octobre 1928	7
N° 1902. — Belgique et Pays-Bas :	
Convention tendant à rendre plus efficace et moins gênante l'application des mesures de police sanitaire maritime. Signée à Bruxelles, le 24 mars 1927	35
N° 1903. — Lettonie et Union des Républiques soviétistes socialistes :	
Convention d'arbitrage en matière commerciale et civile avec protocole final, signés à Riga, le 10 octobre 1927, et protocole additionnel, signé à Riga, le 18 mai 1928...	47
N° 1904. — Chili et Pays-Bas :	
Convention consulaire. Signée à La Haye, le 4 novembre 1913	79
N° 1905. — Union de l'Afrique du Sud, Afrique équatoriale française et autres Colonies, Afrique occidentale française, Afrique occidentale portugaise, Afrique orientale portugaise et Possessions portugaises asiatiques, Allemagne, République Argentine, etc. :	
Convention radiotélégraphique internationale, avec règlement général et règlement additionnel. Signés à Washington, le 25 novembre 1927	97
N° 1906. — Finlande et Italie :	
Arrangement pour l'échange des actes de l'état civil. Signé à Helsinki, le 21 août 1928	265
N° 1907. — Grèce et Suisse :	
Convention d'établissement et de protection juridique, avec protocole final. Signés à Athènes, le 1 ^{er} décembre 1927	271

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME LXXXIV

1928-1929

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS

	Pages
No. 1901. — Denmark, Finland, Norway and Sweden :	
Convention concerning mutual Relief to Indigent Citizens of the respective Countries. Signed at Stockholm, October 25, 1928	7
No. 1902. — Belgium and the Netherlands :	
Convention to render the Application of precautionary Health Measures at Sea more efficacious and less burdensome. Signed at Brussels, March 24, 1927	35
No. 1903. — Latvia and Union of Soviet Socialist Republics :	
Convention regarding Arbitration in Commercial and Civil Matters, with Final Protocol, signed at Riga, October 10, 1927, and Additional Protocol, signed at Riga, May 18, 1928	47
No. 1904. — Chile and the Netherlands :	
Consular Convention. Signed at The Hague, November 4, 1913	79
No. 1905. — Union of South Africa, French Equatorial Africa and other Colonies, French West Africa, Portuguese West Africa, Portuguese East Africa and Portuguese Possessions in Asia, Germany, Argentine Republic, etc. :	
International Radiotelegraph Convention, with General Regulations and Additional Regulations. Signed at Washington, November 25, 1927	97
No. 1906. — Finland and Italy :	
Agreement for the Exchange of Civil Status Records. Signed at Helsinki, August 21, 1928	265
No. 1907. — Greece and Switzerland :	
Convention regarding Conditions of Residence and Legal Protection, with Final Protocol. Signed at Athens, December 1, 1927	271

	Pages
N° 1908. — Hongrie et Lithuanie :	
Echange de notes comportant un arrangement commercial provisoire. Kaunas, le 23 octobre 1928	281
N° 1909. — Union économique belgo-luxembourgeoise et Espagne :	
Arrangement commercial, avec protocole final. Signés à Bruxelles, le 15 décembre 1928	287
N° 1910. — Autriche et Italie :	
Convention relative à l'établissement général d'assurance des pensions d'employés, avec protocole additionnel et annexes. Signés à Vienne, le 29 mars 1924	293
N° 1911. — Autriche et Italie :	
Convention relative à l'établissement d'assurances contre les accidents du Syndicat officiel des Chemins de fer autrichiens, avec protocole additionnel et annexes. Signés à Vienne, le 29 mars 1924	321
N° 1912. — Autriche et Italie :	
Convention relative à l'établissement d'assurance sur les pensions de la Société des Chemins de fer locaux, et à voie étroite. Signée à Vienne, le 18 juin 1924	349
N° 1913. — Autriche et Italie :	
Convention concernant l'établissement d'assurances contre les accidents des mineurs, avec annexe. Signée à Vienne, le 18 juin 1924... ..	367
N° 1914. — Autriche et Italie :	
Convention relative à la caisse de secours en cas de maladies de l'Administration des anciens Chemins de fer d'Etat impériaux-royaux autrichiens et à ses fonds séparés, avec annexes. Signée à Vienne, le 18 juin 1924	381
N° 1915. — Autriche et Italie :	
Convention concernant l'établissement d'assurances contre les accidents des ouvriers pour la Haute-Autriche, le Salzbourg, le Tyrol et le Vorarlberg à Salzbourg, et protocole additionnel. Signés à Vienne, le 27 septembre 1924	397
N° 1916. — Autriche et Italie :	
Convention concernant l'ancienne caisse de secours en cas de maladie pour les employés et ouvriers du réseau autrichien de la Compagnie des chemins de fer du Sud. Signée à Vienne, le 27 septembre 1924	409
N° 1917. — Autriche et Italie :	
Convention concernant les établissements suppléants d'assurance sur les pensions d'employés, avec protocole additionnel et annexes. Signés à Vienne, le 17 janvier 1925	419

	Pages
No. 1908. — Hungary and Lithuania :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Commercial Agreement. Kaunas, October 23, 1928	281
No. 1909. — Economic Union of Belgium and Luxemburg and Spain :	
Commercial Agreement, with Additional Protocol. Signed at Brussels, December 15, 1928	287
No. 1910. — Austria and Italy :	
Convention regarding the General Insurance Organisation for Employees' Pensions, with Additional Protocol and Annexes. Signed at Vienna, March 29, 1924	293
No. 1911. — Austria and Italy :	
Convention regarding the Organisation of the Austrian Railways Official Syndicate for Insurance against Accidents, with Additional Protocol and Annexes. Signed at Vienna, March 29, 1924	321
No. 1912. — Austria and Italy :	
Convention regarding the Pensions Insurance Organisation of the Local and Narrow Gauge Railways Company. Signed at Vienna, June 18, 1924	349
No. 1913. — Austria and Italy :	
Convention regarding the Miners' Accident Insurance Organisation, with Annex. Signed at Vienna, June 18, 1924	367
No. 1914. — Austria and Italy :	
Convention regarding the Sick Benefit Fund of the Administration of the former Imperial and Royal Austrian State Railways, and the separate Sections of that Fund, with Annexes. Signed at Vienna, June 18, 1924	381
No. 1915. — Austria and Italy :	
Convention regarding the Workmen's Accident Insurance Organisation at Salzburg for Upper Austria, Salzburg, the Tyrol and Vorarlberg, with Additional Protocol. Signed at Vienna, September 27, 1924	397
No. 1916. — Austria and Italy :	
Convention regarding the former Sick Benefit Fund for Employees and Workmen of the Austrian Lines of the Southern Railway Company. Signed at Vienna, September 27, 1924	409
No. 1917. — Austria and Italy :	
Convention regarding Supplementary Insurance Organisations for Employee's Pensions, with Additional Protocol and Annexes. Signed at Vienna, January 17, 1925	419